



Q96426202

شركة ديالى العامة

Diala state company

حاصلة على شهادة الجودة الدولية ISO 9001:2015

التميز الأفضل . الاستجابة الأسرع . الخلق الأفضل ... ميزتنا الحقيقية



التجارية

العقد : ٢٢١
التاريخ ٢٠٢٢/٥/٢٤

م / إعادة اعلان

مناقصة استيرادية

٦ / م / د ي / ٢٠٢٢ (تجهيز عوازل كارتونية وورقية وتيب فظني وأجزاء خشبية لمعامل المحولات (التوزيع والقدرة) وحسب المواصفات الفنية وقائمة جدول التسليم.

تاريخ العلق (٢٠٢٢ / ٦ / ١٤)

(معلنة للمرة الثانية)

- يسر (وزارة الصناعة والمعادن / شركة ديالى العامة) بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين و ذوي الخبرة لتقديم عطاءاتهم بموجب الوثائق القياسية الإلزامية وبعبارة يهمل العطاء مع ملاحظة ما يأتي:
١. على مقدمي العطاءات المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات إضافية الاتصال (شركة ديالى العامة) وعبر البريد الإلكتروني أو موقع الإلكتروني للشركة الموضح في أذناه وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات مع ملاحظة ما يلي :-
 - أ. الكلفة التخمينية للمناقصة هي (296918) دولار أمريكي (فقط مائتان وستة وتسعون ألف وتسعمائة وثمانية عشر دولار لا غيرها) وأصل CIP مخازن شركة ديالى العامة.
 - ب. مقدار مبلغ الضمانات الأولية للمناقصة هو (8908) دولار أمريكي (ثمانية آلاف وتسعمائة وثمانية دولار لا غيرها) والمطلوب تقديمها مع العطاء.
 - ج. أن سعر بيع مستندات للمناقصة هو (150000) دينار عراقي (فقط مائة وخمسون ألف دينار عراقي لا غيرها) غير قابل للرد إلا في حال إلغاء المناقصة من قبل شركتنا حيث تعاد ثمن الوثائق فقط دون تعويض لمقدمي العطاءات.
 - د. على مقدم العطاء أن يستخدم نموذج صيغة العطاء الموجود في القسم الرابع (نماذج العطاء) ويجب أن يتم تعبئة النموذج بالكامل دون أي تغيير في شكله وأن تقبل أي بدائل كما ويجب تعبئة جميع الفراغات بالمعلومات المطلوبة.
 - ملاحظة :- تعفى الشركات الأجنبية الرصينة التي ليس لديها فرع أو تمثيل رسمي أو وكيل تجاري مسجل في العراق من تقديم وصل شراء مستندات المناقصة.
 - إن شركتنا غير ملزمة بقبول أوطا العطاءات سعراً.
 - في حال كانت طريقة الدفع (نقداً) فيتم الدفع بالدينار العراقي) وبما يعادل قيمة الدولار حسب شرة البنك المركزي العراقي ليوم إطلاق المستحقات للمواد المجهزة.
 - تقديم تعهد خطي في القسم القانوني لشركتنا بعدم التعامل مع الكيان الصهيوني والمؤسسات والشركات التابعة لها.
 - ٢- متطلبات التأهيل المطلوبة : (كما مبينة في وثائق العطاء) .
 - ٣- يتم تسليم العطاءات إلى العنوان الآتي (شركة ديالى العامة / طريق بغداد يعقوبة الجديد- قرب تقاطع القدس) وأن آخر موعد لتسليم العطاء سيكون الساعة الثانية ظهراً من تاريخ غلق المناقصة في ٢٠٢٢ / ٦ / ١٤ وأن العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات أو ممثلهم الراغبين بالحضور في العنوان الآتي(مقر شركتنا / غرفة لجنة فتح العروض) في الساعة التاسعة صباحاً ليوم ٢٠٢٢ / ٦ / ١٤ وفي حالة مصادفة يوم العلق عطلة رسمية يكون اليوم التالي للذوام الرسمي هو آخر موعد لتقديم العطاء ويعتبر موعد العلق ... مع العلم

المهندس
عبد المنان خلف عتيبي
المدير العام / وكالة
رئيس مجلس الإدارة





شركة ديالى العامة
Diala state company

إسالة على شهادة الجودة الدولية ISO 9001:2015

التميز الأفضل، الاستجابة الأسرع، الخدمة الأفضل... عبرتنا التفاضلية



Commercial dept.

Ref: 3310

Date: 24/5/2022

RE- Announcement

Import Bidding

No. 6 /DIA/2022 Supplying Pressboard for electrical purpose , coil insulating paper (Crepe& Kraft paper),heat resistant polyamide insulating paper ,Vinyl one & plain woven tape , Birch materials (wooden core & wooden spacers supports and crosswise laminated wood with phenol resin(PLW) as per quantities and items listed in the attached technical specifications.

(Announce for second time)

Closing date 16 / 6 /2022

Ministry of Industry and Minerals of Iraq / Diala state Company has pleased to invite your esteemed company to bid in accordance with tender standard documents and the attached technical specifications otherwise the bidding will cancel.

1- interested eligible bidders may obtain further information from (Diala state Company) E- mail or website of company Which are below mentioned as shown in instructions for bidders and noting the following:-

- The estimated amount for tender is (296918) USD (only two hundred ninety six thousands and nine hundred eighteen dollar) arrive to (CIP) Diala Company Warehouses.
- The amount of bid bond for tender is (8908) USD (only eight thousands and nine hundred eight dollar) which is required to be submitted with the offer.
- The price of selling the tender documents for tender is 150000) Iraqi dinar (only one hundred fifty thousand Iraqi Dinar) the price of documents not refundable except to cancel by our company
- The bidders should use Section IV, Bidding Forms , and filling the forms completely without any change in form and any alternatives will not be accepted. All blanks should be filled with required information.

*Note: the foreign reliable companies who don't have a branch or legal representative or Commercial Agent registered in Iraq are excluded from tender documents purchase receipt.


* Our company is not obligated to buy from the lowest prices.

* Submitting a written commitment in the Law department of our company about not dealing with Zionist Entity and any of its establishments and companies.

* In case the Payment is in (Cash) it will be (Iraqi Dinar) equal to Dollar according to Iraqi Central Bank announcement for the Day of releasing the amounts of the supplied materials .

2. qualification demands Required (as shown in tender documents)

3. The bidders should delivery to the following address (Diala State Company/ Baghdad road/ Baquba New- Near Al-Quads Cross) and the last date to deliver the bidding will be at 2:00 p.m of closing date tender on 16 / 6 / 2022 and any delayed tender will be rejected and the tenders will be opened in the presence of bidders or their representatives who want to attend at the following address(our company headquarter / offers opening committee office) at 9:00 O'clock a.m. on 15 / 6 /2022 In case of meeting official holiday at closing date the official text will be the last day to submit the tender and is considered a closing date .


Abdulsattar Mikhilif Aliwi
Director General
Chairman of Board administration
Diala State Company



البريد الإلكتروني للشركة : info@dialacompany.com
الموقع الإلكتروني للشركة : www.dialacompany.com



شركة ديالى العامة Diala state company

حاصلة على شهادة الجودة الدولية ISO 9001:2015

التميز الأفضل . الاستجابة الأسرع . الكلفة الأقل ... ميزتنا التنافسية



التجارة

العدد : ٢٢٠٦
التاريخ : ٢٠٢٢ / ٥ / ٢٤

م / إعادة اعلان

مناقصة استيراد

٣ / م / دي / ٢٠٢٢ / ١ (تجهيز ٢٠٠ طن سلك نحاسي قياس ٢,٥ ملم بالرقم الرمزي R162/E لمعمل محولات التوزيع سعة ١١/٤٠٠ وحسب المواصفات الفنية وقلنة جدول التسليم .

تاريخ العلق (٢٠٢٢ / ٦ / ١٣)

(معدة للمرة الثالثة)

١. يسر (وزارة الصناعة والمعادن / شركة ديالى العامة) بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين و ذوي الخبرة لتقديم عطاءاتهم بموجب الوثائق القياسية الإلزامية وبعبارة يعكسها العطاء مع ملاحظة ما يأتي:
على مقدمي العطاءات المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات إضافية الاتصال (شركة ديالى العامة) بوسيل البريد الإلكتروني او موقع الإلكتروني الموضح في اثناء وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات مع ملاحظة ما يلي :-
- أ. المبلغ التخميني التشغيلي لكلف التصنيع للمناقصة هو (2622) دولار للطن الواحد (فقط الفان وستمانية وثلاثون دولار لا غيرها) يضاف إليه سعر LME للنحاس ليوم ٢٠٢٢/١/٢٨ هو (9678) دولار للطن الواحد (فقط تسعة الاف وستمانية وستون دولار لا غيرها) ليسمح المبلغ الإجمالي للعطاء (12300 * 200 طن = 2460000) دولار (فقط مليونان وأربعمائة وستون الف دولار لا غيرها) واصل CIP مخازن شركة ديالى العامة
- ب. مقدار مبلغ التأمينات الأولية للمناقصة هو (49200) دولار (فقط تسعة وأربعون ألف ومائتان دولار لا غيرها والمطلوب تقديمها مع العطاء
- د. أن سعر بيع مستندات للمناقصة هو (200000) دينار عراقي (مئتان ألف دينار عراقي) غير قابل للرد إلا في حال إلغاء المناقصة من قبل شركتنا حيث تعاد ثمن الوثائق فقط دون تعويض لمقدمي العطاءات
- هـ. على مقدم العطاء أن يستخدم نموذج صيغة العطاء الموجود في القسم الرابع (نماذج العطاء) ويجب ان يتم تعبئة النموذج بالكامل دون أي تغيير في شكله ولن تقبل أي بدائل كما ويجب تعبئة جميع الفراغات بالمعلومات المطلوبة.
- و. ان شركتنا غير ملزمة بقبول أو طأ للعطاءات سعراً
- ز. متطلبات التأهيل المطلوبة: (كما مبينة في وثائق العطاء)
- ح. يتم تسليم العطاءات إلى العنوان الآتي (شركة ديالى العامة / طريق بغداد بعقوبة الجديد- قرب تقاطع القدس) وان آخر موعد لتسليم العطاء سيكون الساعة الثامنة ظهراً من تاريخ علق المناقصة في ١٣ / ٦ / ٢٠٢٢ وان العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات أو ممثلهم الراغبين بالحضور في العنوان الآتي (مقر شركتنا / غرفة لجنة فتح العروض) في الساعة التاسعة صباحاً ليوم ١٤ / ٦ / ٢٠٢٢ وفي حالة مصانفة يوم العلق عطلة رسمية يكون اليوم التالي للذوام الرسمي هو آخر موعد لتقديم العطاء ويعتبر موعد العلق ... مع التقدير

المهندس
محمد السار مخلف طوبوي
المدير العام / وكالة
رئيس مجلس الإدارة





شركة ديالى العامة
Diala state company

تامة علم شهادة الجودة الدولية ISO 9001:2015
التميز للفضل - الاستجابة المبرم - الخلق الاول ... ميزتنا التنافسية



Ref:- 3306
Date: 24 / 5 / 2022

RE-Announcement

Import Bidding

No. 3 /T/DIA/2022 Supplying (200 Tons Polyvinyl acetal enameled or polyvinyl formal or polyester imide class(H180 OR H200) round copper winding wire (2.5mm) with Code no. R162/E as per quantities and items listed in the attached technical specifications.

(Announce for third time)

Closing date 13 / 6 / 2022

Ministry of Industry and Minerals of Iraq / Diala state Company has pleased to invite your esteemed company to bid in accordance with tender standard documents otherwise the bidding will cancel and according to the attached specifications.

1- interested eligible bidders may obtain further information from (Diala state Company) E- mail or website which are below mentioned as shown in instructions for bidders and noting the following:-

A. The estimated amount for manufacturing cost for tender is (2622) USD for one / ton (only two thousand and six hundred twenty two dollar) and add to it price LME for copper on 28/1/2022 amount is (9678) USD for one /ton (only nine thousand and six hundred seventy eight dollar) to be the total amount is (12300 × 200 ton = 2460000)

USD (only two million and four hundred sixty thousand dollar) arrive to (CIP) Diala Company Warehouses.

B. The amount of bid bond for tender is (49200) USD (only forty nine thousands and two hundred dollar) which is required to be submitted with the offer.

C. The price of selling the tender documents for tender is (200000) Iraqi dinar (only two hundred thousands Iraqi Dinar) the price of documents not refundable except to cancel by our company

D. The bidders should use Section IV, Bidding Form, and filling the forms completely without any change in form and any alternatives will not be accepted. All blanks should be filled with required information.

*Note: the foreign reliable companies who don't have a branch or legal representative or Commercial Agent registered in Iraq are excluded from tender documents purchase receipt.

* Our company is not obligated to buy from the lowest prices.

* Submitting a written commitment in the Law department of our company about not dealing with the Zionist Entity and any of its establishments and companies.

* In case the Payment is in (Cash) it will be (Iraqi Dinar) equal to Dollar according to Iraqi Central Bank announcement for the Day of releasing the amounts of the supplied materials.

* Qualification demands Required (as shown in tender documents).

3. The bidders should delivery to the following address (Diala State Company/ Baghdad road/ Baquba New- Near Al-Quads Cross) and the last date to deliver the bidding will be at 2:00 p.m of closing date tender on 13 / 6 / 2022 , and any delayed tender will be rejected and the tenders will be opened in the presence of bidders or their representatives who want to attend at the following address(our company headquarter / offers opening committee office) at 9:00 O'clock .a.m. on 14 / 6 / 2022. In case of meeting official holiday at closing date the official day will be the last day to submit the tender and is considered a closing date



Abdulsattar Mikhliif Aliwi

Director General

Chairman of Board administration
Diala State Company

البريد الإلكتروني لشركة : info@dialacompany.com
الموقع الإلكتروني لشركة : www.dialacompany.com



Q96426202

Commercial Dept.

شركة ديالى العامة

Diala state company

محافظة على شهادة الجودة الدولية ISO 9001:2015

التحيز للافضل . الاستجابة الاسرع . الطلقة الاقل ... ميراثنا الحضائمية



Ref - 3312

Date 24/5 / 2022

RE- Announcement

Import Bidding

No. 8 /T/DIA/2022 Supplying (single rectangular paper insul. Copper wire and double rectangular copper wire /paper insulated) as per quantities and items listed in the attached technical specifications.

(Announce for second time)

Closing date 13 / 6 /2022

Ministry of Industry and Minerals of Iraq / Diala state Company has pleased ,to invite your esteemed company to bid in accordance with tender standard documents otherwise the bidding will cancel and according to the attached specifications.

1- interested eligible bidders may obtain further information from (Diala state Company) E- mail or website which are below mentioned as shown in instructions for bidders and noting the following-

A. The estimated amount for manufacturing cost for tender is (3650)USD for one / ton (only three thousand and six hundred fifty dollar) and add to it price LMF for copper on 24/3/2022 amount is (10311) USD for one /ton (only ten thousand and three hundred eleven dollar) to be the total amount is (1172034) USD (only One million and one hundred seventy two thousand and thirty four dollar) arrive to (CIP) Diala Company Warehouses.

B. The amount of bid bond for tender is (23440)USD (only twenty three thousands and four hundred forty dollar) which is required to be submitted with the offer.

C. The price of selling the tender documents for tender is (200000) Iraqi dinar (only two hundred thousands Iraqi Dinar) the price of documents not refundable except to cancel by our company

D. The bidders should use Section IV. Bidding Forms , and filling the forms completely without any change in form and any alternatives will not be accepted. All blanks should be filled with required information.

*Note: the foreign reliable companies who don't have a branch or legal representative or Commercial Agent registered in Iraq are excluded from tender documents purchase receipt.


* Our company is not obligated to buy from the lowest prices.

* Submitting a written commitment in the Law department of our company about not dealing with the Zionist Entity and any of its establishments and companies.

* In case the Payment is in (Cash) it will be (Iraqi Dinar) equal to Dollar according to Iraqi Central Bank announcement for the Day of releasing the amounts of the supplied materials .

* Qualification demands Required (as shown in tender documents).

3. The bidders should delivery to the following address (Diala State Company/ Baghdad road/ Baquba New- Near Al-Quads Cross) and the last date to deliver the bidding will be at 2:00 p.m of closing date tender on 13 / 6 / 2022 , and any delayed tender will be rejected and the tenders will be opened in the presence of bidders or their representatives who want to attend at the following address(our company headquarter / offers opening committee office) at 9:00 O'clock .a.m. on 16 / 6 / 2022. In case of meeting official holiday at closing date the official next day will be the last day to submit the tender and is considered a closing date .


Abdulsattar Mikhlef Aliwi
Director General
Chairman of Board administration
Diala State Company



البريد الإلكتروني للشركة : info@dialacompany.com
الموقع الإلكتروني للشركة : www.dialacompany.com



شركة ديالى العامة
Diala state company

حاصلة على شهادة الجودة الدولية ISO 9001:2015

التحيز الأقل، الاستجابة الأسرع، الكلفة الأقل... ميزتنا التنافسية



التجارية

٢٢١٢
التاريخ ٢٠٢٢/٥/٢٤

م / إعادة اعلان

مناقصة استيراد اديّة

٢٠٢٢/١ (تجهيز أسلاك نحاسية مستطيلة وحسب المواصفات الفنية وقائمة جدول التسليم

معلنة للمرة الثانية) تاريخ الغلق (١٣ / ٦ / ٢٠٢٢)

بسر (وزارة الصناعة والمعادن / شركة ديالى العامة) بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين و ذوي الخبرة لتقديم

عطاءاتهم بموجب الوثائق القياسية الإلزامية وبعبءه يهمل العطاء مع ملاحظة ما يأتي:
١. على مقدمي العطاءات المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات إضافية الاتصال (شركة ديالى العامة) بوحدة البريد الإلكتروني أو موقع الإلكتروني الموضح في النسخة وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات مع ملاحظة ما يلي :-

أ. المبلغ التخميني التشغيلي لكلف التصنيع للمناقصة هو (٣٦٥٠) دولار للطن الواحد (فقط ثلاثة آلاف وستمئة وخمسون دولار لا غيرها) يضاف إليه سعر LME للتحاس ليوم ٢٠٢٢/٣/٢٤ هو (١٠٣١١) دولار للطن الواحد (فقط عشرة آلاف وثلاثمائة و أحد عشر دولار لا غيرها) ليصبح المبلغ الإجمالي للعطاء (١١٧٢٠٣٤) دولار (فقط مليون ومائة والثمان وسبعون ألف وأربعة وثلاثون دولار لا غيرها) وأصل CIP مخازن شركة ديالى العامة.

ب. مقدار مبلغ التأمينات الأولية للمناقصة هو (٢٣٤٤٠) دولار (فقط ثلاثة وعشرون ألف وأربعمائة وأربعون دولار لا غيرها) والمطلوب تقديمها مع العطاء.

٢. أن سعر بيع مستندات المناقصة هو (٢٠٠٠٠٠) دينار عراقي (مائتان ألف دينار عراقي) غير قابل

لإرجاء إلا في حال إلغاء المناقصة من قبل شركتنا حيث تعاد لمن الوثائق فقط دون تعويض لمقدمي العطاءات.

٣. على مقدم العطاء أن يستخدم نموذج صيغة العطاء الموجود في القسم الرابع (نماذج العطاء) ويجب أن يتم تعبئة النموذج بالكامل دون أي تغيير في شكله ولن تقبل أي بدائل كما ويجب تعبئة جميع الفراغات بالمعلومات المطلوبة.

٤. إن شركتنا غير ملتزمة بقبول أو طمأ العطاءات سعراً.

٥. متطلبات التأهيل المطلوبة : (كما مبينة في وثائق العطاء)

٦. يتم تسليم العطاءات إلى العنوان الآتي (شركة ديالى العامة / طريق بغداد بعقوبة الجديد- قرب تقاطع القدس) وأن آخر موعد لتسليم العطاء

سيكون الساعة الثانية ظهراً من تاريخ غلق المناقصة في ١٣ / ٦ / ٢٠٢٢ وأن العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات أو ممثلهم الراغبين بالحضور في العنوان الآتي (مقر شركتنا / غرفة لجنة فتح العروض) في

الساعة التاسعة صباحاً يوم ١٤ / ٦ / ٢٠٢٢ وفي حالة مصادفة يوم الغلق عطلة رسمية يكون اليوم التالي للذوام

الرسمي هو آخر موعد لتقديم العطاء ويعتبر موعد الغلق ... مع التقدير

المهندس

عبد المنعم خلف عتيوي
المدير العام / وكالة
رئيس مجلس الإدارة





Q96426202

شركة ديالى العامة

Diala state company

محافظة على شهادة الجودة الدولية ISO 9001:2015

التميز الأفضل - الاستجابة الأسرع - الخدمة الأفضل ... ميزتنا التنافسية



Ref:- 3308

Date 24/5 / 2022

RE- Announcement

Import Bidding

No. 4 /T/DIA/2022 Supplying (200 Tons Copper strip in coil with round edge quantities and items listed in the attached technical specifications. Code no. R144/B as per

(Announce for third time)

Closing date 14 / 6 / 2022

Ministry of Industry and Minerals of Iraq / Diala state Company has pleased ,to invite your esteemed company to bid in accordance with tender standard documents otherwise the bidding will cancel and according to the attached specifications.

1- interested eligible bidders may obtain further information from (Diala state Company) E- mail or website which are below mentioned as shown in instructions for bidders and noting the following-

A. The estimated amount for manufacturing cost for tender is (2500) USD for one / ton (only two thousand and five hundred dollar) and add to it price LME for copper on 28/1/2022 amount is (9678) USD for one /ton (only nine thousand and six hundred seventy eight dollar) to be the total amount is (12178 × 200 ton = 2435600) USD (only two million and four hundred thirty five thousand and six hundred dollar) arrive to (CIP) Diala Company Warehouses.

B. The amount of bid bond for tender is (48712) USD (only forty eight thousands and seven hundred twelve dollar) which is required to be submitted with the offer.

C. The price of selling the tender documents for tender is (200000) Iraqi dinar (only two hundred thousands Iraqi Dinar) the price of documents not refundable except to cancel by our company

D. The bidders should use Section-IV. Bidding Forms , and filling the forms completely without any change in form and any alternatives will not be accepted. All blanks should be filled with required information.

*Note: the foreign reliable companies who don't have a branch or legal representative or Commercial Agent registered in Iraq are excluded from tender documents purchase receipt.

* Our company is not obligated to buy from the lowest prices.

* Submitting a written commitment in the Law department of our company about not dealing with the Zionist Entity and any of its establishments and companies.

* In case the Payment is in (Cash) it will be (Iraqi Dinar) equal to Dollar according to Iraqi Central Bank announcement for the Day of releasing the amounts of the supplied materials .

* Qualification demands Required (as shown in tender documents)-

3. The bidders should delivery to the following address (Diala State Company/ Baghdad road/ Baquba New- Near Al-Quads Cross) and the last date to deliver the bidding will be at 2:00 p.m of closing date tender on 14 / 6 / 2022 , and any delayed tender will be rejected and the tenders will be opened in the presence of bidders or their representatives who want to attend at the following address(our company

headquarter / offers opening committee office) at 9:00 O'clock a.m. on 15 / 6 / 2022. In case of meeting official holiday at closing date the official next day (الجمعة 16 / 6 / 2022) will be considered as a closing date.



Signature

Abdulsattar Mikhilif Aliwi
Director General

Chairman of Board administration
Diala State Company

البريد الإلكتروني للشركة : info@dialacompany.com

الموقع الإلكتروني للشركة : www.dialacompany.com



شركة ديالى العامة

Diala state company

حاصلة على شهادة الجودة الدولية ISO 9001:2015

الحديد الأفضل . الاستجابة الأسرع . الخدمة الأفضل ... ميزتنا التنافسية



العدد : ٢٢٠٨
تاريخ : ٢٠٢٢ / ١٥ / ١٤

التجارية

م / إعادة إعلان

مناقصة استيرادية

١/ م / د ي ٢٠٢٢ / ١ (تجهيز ٢٠٠ طن شريط نحاسي بالرولم الرمزي R144/B لمعمل محولات التوزيع سعة ١١/٤٠٠ و حسب المواصفات الفنية وقائمة جدول التسليم .

تاريخ الغلق (٢٠٢٢ / ١٥ / ١٤)

(معدة للمرة الثانية)

- يسر (وزارة الصناعة والمعادن / شركة ديالى العامة) بدعوة مقدمي العطاءات المؤهلين و ذوي الخبرة لتقديم عطاءاتهم بموجب الوثائق القياسية الإلزامية وبعبارة يهمل العطاء مع ملاحظة ما يأتي:
١. على مقدمي العطاءات المؤهلين والراغبين في الحصول على معلومات إضافية الاتصال (شركة ديالى العامة) وعبر البريد الإلكتروني أو موقع الإلكتروني الموضح في اثناء وكما موضحة بالتعليمات لمقدمي العطاءات مع ملاحظة ما يلي :-
 - أ. المبلغ التخميني التشغيلي لكلف التصنيع للمناقصة هو (2500) دولار للطن الواحد (فقط الفان وخمسمائة دولار لا غيرها) يضاف إليه سعر LME للنحاس ليوم ٢٠٢٢/١/٢٨ هو (9678) دولار للطن الواحد (فقط تسعة آلاف وستمائة وثمانية وسبعون دولار لا غيرها) ليصبح المبلغ الإجمالي للعطاء (12178) × 200 طن = (2435600) دولار (فقط مليونان وأربعمائة وخمسة وثلاثون ألف وستمائة دولار لا غيرها) وأصل CIP مخازن شركة ديالى العامة.
 - ب. مقدار مبلغ التأمينات الأولية للمناقصة هو (48712) دولار (فقط ثمانية وأربعون ألف وسبعمائة وأثنا عشر دولار لا غيرها) والمطلوب تقديمها مع العطاء .
 - د. أن سعر بيع مستندات للمناقصة هو (200000) دينار عراقي (مئتان ألف دينار عراقي) غير قابل للرد إلا في حال إلغاء المناقصة من قبل شركتنا حيث تعاد ثمن الوثائق فقط دون تعويض لمقدمي العطاءات.
 - هـ. على مقدم العطاء أن يستخدم نموذج صيغة العطاء الموجود في القسم الرابع (تصاميم العطاء) ويجب ان يتم تعبئة النموذج بالكامل دون أي تغيير في شكله ولن تقبل أي بدائل كما ويجب تعبئة جميع الفراغات بالمعلومات المطلوبة .
 - و. ان شركتنا غير ملزمة بقبول أو طأ العطاءات سعراً
 - ز. متطلبات التأهيل المطلوبة : (كما مبينة في وثائق العطاء)
 - ح. يتم تسليم العطاءات إلى العنوان الآتي (شركة ديالى العامة / طريق بغداد بعقوبة الجديد- قرب تقاطع القدس) وان آخر موعد لتسليم العطاء سيكون الساعة الثانية ظهراً من تاريخ غلق المناقصة في ٢٠٢٢ / ١٥ / ١٤ وان العطاءات المتأخرة سوف ترفض وسيتم فتح العطاءات بحضور مقدمي العطاءات أو ممثلهم الراغبين بالحضور في العنوان الآتي(مقر شركتنا / غرفة لجنة فتح العروض) في الساعة التاسعة صباحاً ليوم ٢٠٢٢ / ١٥ / ١٤ وفي حالة مصادفة يوم الغلق عطلة رسمية يكون اليوم التالي لتدوام الرسمي هو آخر موعد لتقديم العطاء ويعتبر موعد الغلق . مع التقدير

المهندس
عبد الميثاق مخلف عتيوي
المدير العام / وكالة
رئيس مجلس الإدارة

